
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 141 leden, te weten:

Aasted Madsen-van Stiphout, Agema, Anker, Aptroot,
Arib, Atsma, Van Baalen, Bashir, Van Beek, Besselink,
Bilder, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok, Blom,
Van Bochove, Boekestijn, Boelhouwer, Van Bommel,
Bosma, Bouchibti, Bouwmeester, Brinkman, Ten Broeke,
Van der Burg, Van de Camp, Çörüz, Cramer, Van Dam,
Depla, Dezentjé Hamming-Bluemink, Tony van Dijck, Jan
Jacob van Dijk, Jasper van Dijk, Van Dijken, Dijssel-
bloem, Diks, Eijsink, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van Gent,
Van Gerven, Gesthuizen, Gill’ard, Graus, Griffith, Van
Haersma Buma, Van der Ham, Hamer, Haverkamp,
Heerts, Heijnen, Hessels, Van Heugten, Van Hijum, Ten
Hoopen, Irrgang, Jacobi, Jager, Jansen, Joldersma,
Kalma, Kamp, Kant, Karabulut, Knops, Koopmans,
Koppejan, Koşer Kaya, Kraneveldt-van der Veen, De
Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen,
Leijten, Lempens, Luijben, Madlener, Mastwijk, Neppé-
rus, De Nerée tot Babberich, Nicolaï, Omtzigt, Ormel,
Ortega-Martijn, Ouwehand, De Pater-van der Meer,
Pechtold, Polderman, Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs,
Roemer, De Roon, De Rouwe, Rutte, Samsom, Sap,
Schermers, Schinkelshoek, Schippers, Schreijer-Pierik,
Slob, Smeets, Smilde, Smits, Snijder-Hazelhoff,
Spekman, Spies, Van der Staaij, Sterk, Tang, Teeven,
Thieme, Tichelaar, Timmer, Van Toorenburg, Uitslag,
Ulenbelt, Van der Veen, Van Velzen, Vendrik, Verbeet,
Verdonk, Vermeij, Van der Vlies, Voordewind, Vos, Jan de
Vries, Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers,
Wiegman-van Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-
van der Ploeg, De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Balkenende, minister-president, minister van
Algemene Zaken, de heer Hirsch Ballin, minister van
Justitie, de heer Plasterk, minister van Onderwijs, Cultuur
en Wetenschap, mevrouw Cramer, minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
mevrouw Van der Hoeven, minister van Economische
Zaken, de heer Donner, minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, de heer De Jager, staatssecretaris van
Financiën, en de heer Aboutaleb, staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Pechtold aan de minister-president,
minister van Algemene Zaken, over het bericht dat de
minister-president welwillend staat ten opzichte
van een wijziging van de hypotheekrenteaftrek en
het invoeren van een vlaktaks.

©

De heer Pechtold (D66): Voorzitter. Mijn welgemeende
complimenten aan de minister-president. Wij gaan nu
niet zeuren over het moment waarop deze opmerkingen
over de woningmarkt, een belangrijk onderwerp, zijn
gemaakt. Wij gaan niet zeuren dat wij nu net in een crisis
zitten, dat de SER net heeft besloten om zijn voorstellen
uit te stellen of dat de huizenprijzen op dit moment niet
meer stijgen. Nee, complimenten voor het feit dat er
ondanks het regeerakkoord hardop over wordt nagedacht
om grondig iets te doen aan onze woningmarkt. Dat is
de fractie van D66 van harte met de minister-president
eens.

Het gaat ons en zoals ik heb gemerkt ook u, minister-
president, om de bereikbaarheid van de woningmarkt. In
Nederland kan op dit moment een beginnend onderwij-
zer die getrouwd is met een startende politieagente geen
woning kopen in de grote steden. Daar willen wij
naartoe: de toegankelijkheid van de woningmarkt moet
weer veranderen.

Daarom mijn vragen. Hoe gaat de premier deze
discussie verder vormgeven? Hoe voorkomen wij dat de
discussie meteen weer gesloten wordt? Het is mij
namelijk niet ontgaan, minister-president, dat het wel
goed geregisseerd was. U nam een rapport in ontvangst
van het wetenschappelijk bureau van het CDA, maar zelfs
de wakkerste krant van Nederland was uiterst mild
vanochtend over dit revolutionaire voorstel. Dat moet
dus goed georganiseerd zijn. Ook in vorige kabinetten
gaf u ministers altijd de ruimte om over de woningmarkt
en de hypotheekrenteaftrek te spreken. Hoe voorkomen
wij dat deze discussie van tafel verdwijnt? Hoe gaan wij
verder?

Het is tijd voor een concrete discussie. Mijn voorstel is
als volgt. Kunnen wij naast wetenschappelijke bureaus
ook politieke jongerenorganisaties hierbij betrekken? Het
gaat immers om de toekomst van het wonen en daar
moeten wij jongeren bij betrekken. Gaat u een commis-
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